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VRAAG provincieraadslid  
Op pagina 20 wordt gesteld dat aanvullende woonleningen van 2020 worden stopgezet 
wegens te evalueren systeem. Op pagina 193 wordt in 2020 een investeringskost van 300 000 
euro voorzien voor het ontwikkelen van een softwaretool voor het beheer van aanvullende 
leningen. Contradictie? Betekenis? 

 
ANTWOORD 
Het bestuursakkoord stelt dat de aanvullende leningen geëvalueerd moeten worden in functie 
van de effectiviteit op het ruimtelijk beleid van de provincie en de lokale besturen. De 
Deputatie wenst inderdaad een audit uit te voeren en, in afwachting van de resultaten, het 
huidige reglement on hold te zetten.  

Met de beslissing tot het organiseren van een externe audit wenst de deputatie eveneens 
gevolg te geven aan de opmerking van het Rekenhof over het begrotingsjaar 2018 met 
betrekking tot de aanvullende leningen op afbetaling voor het verbouwen van woningen in 
Oost-Vlaanderen. Het Rekenhof merkte op dat er als gevolg van problemen met de 
huisvestingssoftware geen aansluiting kon worden gemaakt met de openstaande bedragen in 
de boekhouding en drong daarom aan op het gebruik van betrouwbare software. 

De audit zal zich focussen op volgende vraagstukken:  
• Analyse van de bestaande situatie; 
• Onderzoek van drie mogelijke beslissingen: 

1.stopzetten van het toekennen van nieuwe leningen en overdracht van de 
bestaande leningen aan een derde partij met respect voor de rechten van de 
ontleners; 

2.stopzetten van het toekennen van nieuwe leningen en zelf verder innen van de 
bestaande leningen; 

3.heroriënteren van de bestaande voorwaarden voor het toekennen van de 
aanvullende lening. 

  

Uiterlijk begin 2021 wordt dus de beslissing omtrent de toekomst van de leningen genomen 
op basis van de resultaten van voornoemd onderzoek. In geval van optie 2 en 3 zal er hoe dan 
ook moeten voorzien worden in performante software. Het is niet uitgesloten dat al in 2020 
bekeken wordt hoe de lopende leningen correct opgevolgd kunnen worden, al dan niet via een 
tijdelijke oplossing zoals een verbetering van de huidige software of de keuze voor andere 
performante software. Dat is de reden dat er in 2020 al een bedrag van 300.000 euro in het 
meerjarenplan werd ingeschreven. Er werden voldoende middelen voorzien om op de 
problematiek gepast te kunnen inspelen. 


